
Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch

’s-Hertogenbosch, 26 augustus 2016

Schriftelijke vragen m.b.t. deelname gemeente ’s-Hertogenbosch aan de
European Mobility Week

Geacht college,

Met de koersnota  heeft ’s-Hertogenbosch gekozen voor een beleid waarin er wordt gekozen
voor een verschuiving van de auto naar meer mensen op de fiets en in het OV. De komende
tijd wordt er gewerkt aan een nieuwe versie van deze visie. Wat GroenLinks betreft blijven
we inzetten op duurzame mobiliteit.
De Europese Unie vindt het ook belangrijk dat er steeds meer ingezet wordt op slimme en
duurzame mobiliteit en organiseert ieder jaar de European Mobility Week waarbij lokale
overheden kunnen laten zien wat ze doen op het gebied van duurzame mobiliteit.1 Dit jaar
vindt de European Mobility Week van 16 -22 september plaats. Dit kan onder meer door een
autovrije dag uit te roepen in enkele straten van de stad. Daarnaast is het een kans om hier
in de stad uitgebreid aandacht voor te vragen en mensen bewust te maken van de
mogelijkheden om te kiezen voor duurzame manieren om van A naar B te komen of hun
goederen te vervoeren. GroenLinks ’s-Hertogenbosch zou het mooi vinden als ook onze stad
hieraan mee zou doen en heeft daarom de volgende vragen.

1. Ziet het college deelname aan de European Mobility Week net als GroenLinks als een
mooie kans om ons nog meer te profileren als een stad die kiest voor slimme en
duurzame mobiliteit waarbij gebruik van fiets en OV wordt gestimuleerd?

2. Is het college bereid om onze stad aan te melden voor de European Mobilty Week? Zo
nee, waarom niet? Is het college bereid om in de European Mobility Week één of
meerdere straten gedurende één of meerdere dagen helemaal voor het autoverkeer af
te sluiten?

3. Is het college bereid om gedurende de European Mobility Week meer aandacht te
vragen voor duurzame mobiliteit en mensen hier nog beter over te informeren?

Namens de fractie van GroenLinks,

René Vonk
Esther de Ruiter

1 http://www.mobilityweek.eu/about/


